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Saksliste møte i Regionrådet Nordhordland - fredag 11. september 2015 
 
 
Møte:  5-2015 
Tid: Fredag 11. september kl. 09:00 - 14:30 
Stad: Nordhordland Utviklingsselskap IKS, møterom  

 
 
Sak 32/15 Godkjenning, møteinnkalling og saksliste 
  
Sak 33/15 Godkjenning, protokoll møte 4-2015 (vedlegg) 
  
Sak 34/15 Nye anbodskonkurransar for fylkesvegferjene. Presentasjon av forslag til nytt rutetilbod for dei 

relevante ferjesambanda. Skyss stiller med Målfrid Vik Sønstabø (leder trafikktilbud), Bjarte Årvik 
(driftssjef), Åshild Fossgard Sandøy (juridisk avdeling), Stine Karoline Olsen (rådgiver trafikktilbud) 
 
Spørsmål / diskusjon / innspel. 

  
Sak 35/15 Strategisk næringsplan. Orientering status etter kommunal handsaming. Oppfølging av tiltaka.  

Vidar Totland, BRB 
  
Sak 36/15 Godkjenning av planutkast Interkommunal nærings- og samfunnsplan for utsending på høyring. NUI 
  
Sak 37/15 Kommunereform. Orientering om arbeidet med samling for ungdomsråda og for næringslivet i 

regionen m.m. 
  
Sak 38/15 Pilot beredskapsprosjektet – Bergensalliansen. Status lokal deltaking. Jon Askeland 
  
Sak 39/15 Framtida til Los- og trafikksentralen på Fedje – korleis gripa tak i utgreiingsarbeidet som Kystverket no 

er i gang med. Kristin Handeland og Per Lerøy 
  
Sak 40/15 Endringane i eigedomskatten på verk og bruk. Uttale. Innleiing Per Lerøy 
  
Sak 41/15 Nytt frå utvala 
  
Sak 42/15 Meldingar og eventuelt 

 Kreftkoordinator i kommunane? Oppfølging etter møte i Helseutvalet. Jon Askeland 

 
 

Knarvik, 4. september 2015 
 
 
Jon Askeland (sign) 
Leiar  
Regionrådet Nordhordland 

Rune Heradstveit (sign) 
Dagleg leiar  
Nordhordland Utviklingsselskap IKS 

 
 
Vedlegg: 
Sak 33/15 Protokoll etter møte 4-2015 
Sak 34/15 Kopi av skriv til kommunane «Invitasjon til dialog om justeringar i ferjetilbodet» 

 


